
 

 

Zápis z jednání školské rady ze dne 14. října 2024 
 

místo konání:     Gymnázium a Obchodní akademie Pe (sborovna Gy) 

Zapisovatelem byla zvolena:   Mgr. Ivana Vaňková 
 

Jednání se zúčastnili:   Mgr. Michal Čečák, Mgr. Ivana Vaňková, Mgr. Šárka Třísková,  

  Mgr. Lenka Humešová, Mgr. et Mgr. Bohumila Kobrlová 

Mgr. Aleš Petrák  

Omluven: Pavel Knežik 
 

Program jednání 

1. Volba  předsedy ŠR 

2. Jednací řád 

3. Výroční zpráva školy 

 4.    Diskuze 

 

Hlasování o programu schůze: Program schůze jednomyslně schválen.  

 

Jednání: 

1.  Na předsedu ŠR navržen Mgr. Michal Čečák.  

 Hlasování: kandidát zvolen poměrem 4 hlasů pro, 1 se zdržel hlasování.  
 

2.  Jednací řád schválen v předloženém znění . 

 Hlasování:  5 hlasů pro.  
 

3.  Výroční zpráva projednána a schválena ŠR.  
 

4. 

a) Ředitel školy podal informace ke struktuře maturitních předmětů.  
 

b) Mgr. Čečák vznesl návrh na představení školního psychologa rodičům během 

nadcházejících třídních schůzek.  
 

c) ŠR předkládá návrh na snížení procenta absence (úprava klasifikačního řádu) s ohledem na 

možnost neklasifikace žáka.  
 

d) Mgr. Čečák předkládá podnět Žákovského parlamentu, jehož členové by se rádi účastnili 

jednání ŠR.  

Stanovisko:  ŠR schválila možnost účasti členů Školního parlamentu na jednání ŠR.  

 Informaci o jednání ŠR zástupcům parlamentu předá předseda ŠR Mgr. Čečák.  

 Možnost účasti členu Školního parlamentu na jednání ŠR bude zakotvena v Jednacím  

            řádu ŠR.  
 

e) Zveřejňování zápisů z jednání ŠR 

Z jednání ŠR bude zpracován zápis, který bude zveřejněn na webových stránkách školy.  

 Hlasování: 4 hlasy pro, 1 se zdržel hlasování.  

 Hlasování: 4 hlasy pro, 1 se zdržel hlasování.  

f) Podnět Mgr. Třískové - lepší informovanost rodičů o plánovaných školních akcích 

a exkurzích, včetně finanční rozvahy předem.  

 

Závěr.  

 

Zapsala: Mgr. Ivana Vaňková      Mgr. Michal Čečák 

         Předseda školské rady 


